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Vragen voor de cie sociaal 3apr17 diverse agendapunten 

  

Concrete vragen   
* Agendapunt 5a: veilige wieleromgeving. 
   De fractie Leudal Sociaal is blij met alle aangeleverde informatie 
waaruit blijkt dat er gedegen onderzoek is verricht op alle 
belangrijke terreinen. De informatie is echter al een half jaar 
bekend. We hadden daarom verwacht dat er ook een stuk bij zou 

zitten waaruit de visie van het College blijkt. Helaas is dat niet zo. 
Daarom de volgende vragen: 

- We hebben van de initiatiefnemers begrepen dat er verdeeldheid is 
binnen het college over dit initiatief. Kan hierover enige toelichting 
worden gegeven aan de commissie? 
- Wat zou het College de Raad willen adviseren als het initiatief zal 
worden besproken in de raadsvergadering, die in mei/juni dit 

onderwerp zal behandelen? Met andere woorden, wat vindt het 
College van dit initiatief? 
 
* Agendapunt 6b: financiële verevening jeugdhulp. 
De fractie Leudal is het eens met het gegeven dat risico's op zeer 
hoge kosten binnen de jeugdzorg samen met andere gemeentes 

gedragen zouden moeten worden. 
Hoe meer gemeentes meedoen in deze risicospreiding, des te beter 
vinden wij het. 
Dat brengt ons tot de volgende vragen: 
-  Uit het Roermondse hebben we begrepen dat verevening tussen 

alle 7 Midden-Limburgse gemeentes nog helemaal geen gelopen 
koers is. Hoe komt het dan dat het college nu al kiest voor 

samenwerking met slechts Weert en Nederweert?  
- Waarop is het dan fout gelopen waardoor deze keuze gemaakt is?  
 
En dan nog een paar vragen van andere aard bij dit onderwerp voor 
onze beeldvorming: 
-  Wat is het Inkoopcentrum Zuid? Welke mensen zitten daarin?  
- Wat betekent het mandaat? Welke bevoegdheden worden exact 

overgedragen? 
-  Welke kosten zijn er gemoeid met het Inkoopcentrum? 
-  In hoeverre verliest de Raad de grip door dit mandaat op 
bijvoorbeeld aanbestedingen binnen de gemeente Leudal? Met 
andere woorden: hoe zorgen we ervoor dat aanbieders in Leudal niet 



 

 

vergeten worden? 

 

  

Ambtelijk advies  Datum: 3 april 2017 

Advies:  
De vragen als volgt beantwoorden 
1. Agendapunt 5a Veilige Wieleromgeving 
 
Enkele onderzoeksresultaten zijn inderdaad reeds langer bekend. 

Maar met name het externe advies en het akoestisch onderzoek zijn 
in januari 2017 resp. februari 2017 afgerond. Op basis van de 
uiteindelijk definitieve rapporten is aansluitend het college 
geadviseerd. 
 
We hebben van de initiatiefnemers begrepen dat er verdeeldheid is 
binnen het college over dit initiatief. Kan hierover enige toelichting 

worden gegeven aan de commissie?  

 
Er is geen verdeeldheid binnen het college. 
 
Wat zou het College de Raad willen adviseren als het initiatief zal 
worden besproken in de raadsvergadering, die in mei/juni dit 
onderwerp zal behandelen? Met andere woorden, wat vindt het 

College van dit initiatief? 
 
Zoals opgenomen in de planning wordt de commissie op 3 april 
geïnformeerd. Daarna wordt het raadsvoorstel (via het college) 
ingebracht in de vergadering van 30 mei. Onderstaand het besluit 
van het college: 

 
Haalbaarheidsonderzoek Veilige Wieleromgeving Haelen 
1) Kennis nemen van de onderzoeksresultaten; 
2) Vaststellen dat een veilige wieleromgeving planologisch kan 
worden ingepast op de locatie Houtrustlaan in Haelen; 

3) Instemmen met het voorbereiden van een business case en het 
opstellen van een ruimtelijke onderbouwing in samenspraak met de 

initiatiefnemers; 
4) Op basis van het collegebesluit de subsidieaanvraag indienen bij 
de Provincie Limburg op basis van Wielerplan 2015-2010; 
5) Omgeving en initiatiefnemers informeren over de resultaten van 
het haalbaarheidsonderzoek; 
6) Opstellen van een raadsvoorstel voor aanvraag van een 
voorbereidingskrediet ten behoeve van de verdere uitwerking voor 

de gemeenteraad van Mei 2017; 
7) Gemeenteraad informeren middels bijgevoegde 
raadsinformatiebrief. 
 
De gemeenteraad zal in hun vergadering van mei worden gevraagd 
een besluit te nemen ten aanzien van de locatiekeuze aan de 

Houtrustlaan en aansluitend een voorbereidingskrediet beschikbaar 

te stellen voor de verdere voorbereiding. In het nog uit te werken 
college- en raadsvoorstel wordt verder ingezoomd op de 
vervolgstappen voor zowel communicatie, procedures, planning en 
kosten.  
 
2.  

3.  
4.  
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